



澳 門 足 球 總 會  
M A C A U F O O T B A L L A S S O C I A T I O N

草根足球發展認證獎勵  
**Grassroots Football Development Accreditation Award**

(有效期 Valid Period : 一年 One Year)

**請注意以下事項 Please read the following :**

1. 為鼓勵更多機構/學校/球會發展草根足球，本會現已推行草根足球發展獎勵認證。  
In order to encourage more organizations/schools/clubs to develop grassroots football, Macau Football Association implemented the Grassroots Football Development Accreditation Award.
2. 有關機構全年皆可申請，申請將遞交足總技術委員會及理事會通過，通過後機構將獲頒獎項及證書並於本會網頁內公布予其他人士知悉。認證期為一年，一年後必須證明有關條件仍然生效才可再獲得認證。每年可申請的機構數目不限。  
The related organizations can apply throughout the year. The application will be submitted to Technical Committee and Administrative Board for approval. After approval, the accredited organizations will be awarded the prize and certificate and be publicly announced on our webpage. The valid period is one year. After one year, the organizations need to provide prove that the criteria still valid in order to receive the accreditation again. There has no limit in the number of applicant.
3. 申請之機構需符合表格內之條件並填妥表格交回澳門足球總會(地址：澳門氹仔偉龍馬路科技大學足球場 I 座)方可申請。  
For application, organizations need to fulfill the criteria, fill-in the application form and submit to Macau Football Association (Address: Av.Wai Long, Taipa University of Science and Technology Football Field Block I, Macau).
4. 如有需要，本會或會要求申請機構提供相關文件以作證明。  
Applicant organizations may be requested to provide relevant documents if needed.
5. 如有查詢可電郵至 [macaufa@macau.ctm.net](mailto:macaufa@macau.ctm.net) 或 致電 2883 0287 與本會職員聯絡。  
Please contact our staff at 2883 0287 or email to [macaufa@macau.ctm.net](mailto:macaufa@macau.ctm.net).



草根足球發展認證獎勵申請表  
Grassroots Football Development Accreditation Award  
Application Form

(有效期 Valid Period : 一年 One Year)

機構名稱：

Name of organization: \_\_\_\_\_

機構是否於學校或體育局註冊？

Is the organization registered under school or IDM?

是 Yes  否 No

機構是否為 14 歲以下兒童舉辦足球活動？

Does the organization provide football activities to children under 14 years old?

是 Yes  否 No

機構是否定期為兒童提供訓練或比賽(一星期最少一次)？

Does the organization regularly provide training or match to children (at least once a week)?

是 Yes  否 No

是否最少有 15 人定期參與機構轄下之球隊或訓練班？

Is there at least 15 players joining the team or class that organized by the organization?

是 Yes  否 No

機構訓練班或球隊之教練是否本會註冊教練並已簽署及承諾教練操守章則？

Is the coach of the organization team/class registered in our association and signed the coach codes of conduct?

是 Yes  否 No

機構是否最少有一名教練為亞洲足協 C 級或以上之教練？

Is there at least one AFC C licence or above coach in the organization?

是 Yes  (請註明教練名稱 Please state the coach name: \_\_\_\_\_) 否 No

機構是否有為參加者購買保險？

Does the organization cover the insurance for the participants?

是 Yes  否 No

機構是否承諾會派員出席本會舉辦之草根研討會並全力協助本會推動足運？

Does the organization agree to send representatives to attend the grassroots conference organized by our association, and give full support to promote football?

是 Yes  否 No

機構是否承諾會盡力支持轄下之球員出席本會舉辦之各項草根活動(例：足球節/比賽等等)？

Does the organization agree to support the players to participate the grassroots activities organized by our association (eg.: festival/tournament)?

是 Yes  否 No

機構負責人簽署及蓋印

Organization person-in-charge signature and chop: \_\_\_\_\_

申請日期

Application Date: \_\_\_\_\_

足總核准日期

FA Verify Date: \_\_\_\_\_